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Z A P I S N I K 
s 84. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 17. studenoga 2014. godine 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka 
Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, 
voditelj  Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i 
čitaonice Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar djelatnik 
GSC Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada 
Delnica, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za 
obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje 
Hrvoje Zatezalo, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Branka Crnković. 

 
PLANSKI KOLEGIJ 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- U četvrtak se planira asfaltirati parkiralište ispred Hotela Risnjak, postavljaju se završni 

ivičnjaci i obavljaju pripreme za asfaltiranje.  
- Sutra će se obići teren Supilove ulice i trga. 
- U petak će se održati sastanak s projektantom vezano za oteretni kanal Supilove ulice. 
- DUUDI je vratio račune s obrazloženjem da oni nisu u obvezi plaćati komunalnu naknadu. 

Nisu napravili žalbu na rješenje te ćemo pripremiti Rješenje o ovrsi.  
- Prometni redar bit će u Supilovoj i za početak ljude opominjati a bude li potrebe i 

kažnjavati za nepropisno parkiranje. 
- Napravit će se popis postojećih prometnih znakova te popis lokacija na kojima je nužno 

postaviti prometne znakove po zahtjevu MUP-a. 
- Kontinuirano se izdaju rješenja za nezakonito izgrađene zgrade, posebne uvjete gradnje, 

komunalni doprinos. 
- Tehnički pregled za Lidl sazvan je za 27. 11. 2014. godine. 
- Potrebno je naručiti projektnu dokumentaciju za semafor. 
- Izvršit će se pregled radova i građevinska knjiga za održavanje nerazvrstanih cesta. 
- Izdat će se suglasnosti za prekop javnih površina. 
- Za Županiju se prikupljaju podaci vezano za elementarnu nepogodu. 
- Radit će se na zahtjevima za kupnju odnosno prodaju zemljišta, u postupku je i ažuriranje 

vlasnika zemljišta. 
- Gradonačelnik je od prometnog redara zatražio da radi svoj posao i da strogo provodi 

odluku jer treba uvesti red. Prihodi od kazni povećani su 5 puta i neće li prometni redar 
ostvariti taj prihod morat će si tražiti drugi posao, a ukoliko ga ostvari dobit će nagradu.  

- Gradonačelnik je zatražio da se popravi neonska rasvjeta na zgradi Gradske uprave. 
 



GORDANA PISKAČ 
- Kontinuirano se provode aktivnosti na Supilovoj ulici. 
- Danas prisustvuje ročištu na sudu u svezi sređivanja vlasništva gospodina Križaja. 
- Provodit će se aktivnosti vezane za postavu kamera na trgu. 
- Očekuje se dobivanje Energetskog certifikata za Radnički dom. 
- Od GSC-a je zatraženo mišljenje vezano na projektni zadatak rekonstrukcije nogometnog 

igrališta. Traži se stav Grada u smislu da li ići na 4 ili 8 atletskih staza. 
- Sklopit će se ugovor o pravu služnosti za gospodina Pernjaka. 
- Na cesti prema Razlogama očišćeni su propusti, ostao je problem sanacije klizišta.  
- Obaviješteni smo od MO Brod na Kupi da HEP polaže kabele kod visećeg mosta te bi bilo 

dobro postaviti i kabel za javnu rasvjetu od trafostanice do visećeg mosta. 
 

TOMISLAV MRLE 
- Priprema se izvješće za Županiju vezano uz Savjet mladih te Izvješće prema Poreznoj 

upravi Rijeka vezano za zahtjev Općinskog državnog odvjetništva Crikvenica za Klub 
138. brigade.  

- Danas se održava sjednica Komisije za socijalne stipendije, u četvrtak sjednica Komisije 
za sportske stipendije. 

- Danas se sastaje Povjerenstvo za stručno osposobljavanje. Volonterke pravnice rade na 
imovinsko pravnim poslovima, trenutno su na predmetu prava služnosti za HT. 

- U srijedu je mirni prosvjed u Zagrebu, u četvrtak i petak prisustvovat će susretu sa 
Županom u Malom Lošinju. 

- Na današnjem dežurstvu u CIP-u biti će kolegica Petranović. 
- Stupit će u kontakt s nadležnim ministarstvom kako bi se pronašao pravi način za 

preseljenje obitelji Ivanišević po zahtjev Odvjetničkog ureda „Barić“. 
- S „Ing-inspektom“ dogovoriti vježbu evakuacije. 
-  

 
BRANKA CRNKOVIĆ 
- Danas s radom počinje bazen. Napravljen je popis termina o čemu će obavijest biti i na 

Radiju Gorski kotar. 
- Očišćeni su oluci na Klizalištu. 
- Potrebno je obaviti konzultacije s gospodinom Jusufijem vezano uz financijski plan. 
- Direktor je odobrio djelatnicima odlazak u Zagreb na mirni prosvjed. 
- Klizalište bi se trebalo otvoriti 1. prosinca. 

 
DRAGAN ABRAMVIĆ 
- Završavaju se radovi na dimnjacima. 
- Dovozi se materijal potreban za uređenje teretane u tavanskom prostoru. 
- Izvršit će se rušenje smreke kod privatnog korisnika. 
- Pomoći će se GSC-u čišćenje oluka na ledenoj dvorani. 
- Obavit će se servis pumpe na malom vozilu. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Obavljaju se aktivnosti vezane uz advent i pripreme za kićenje jelke. 
- Napravit će uvid u rad skupine Bubamarci te u rad pripravnica. 

 
MIRELA 
- U petak je održana sjednica Nadzornog odbora. 
- Sastanak s NP „Risnjak“ odgođen je za sljedeći tjedan. 
- Dogovoren je sastanak s gospodinom Androićem vezano za predstavljanje projekta 

HERA. 
- Radi se na organizaciji i promociji Delničke adventske bajke. 
- Održat će se sastanak s predstavnicima Hrvatskih željeznica u svezi organiziranja 

„božićnog vlaka“. 



- Prikupljaju se informacije za Kalendar događanja 2015. godine. 
- Sutra završava natječaj za stručno osposobljavanje. 
- Za HTZ pripremit će se izvješće vezano za realizaciju projekta hortikulturnog uređenja 

malog parka. 
- Obračunat će se dugovanja boravišne pristojbe za 1.-10. 2014. 
- Provode se zajedničke aktivnosti na izradi biciklističke karte Gorskog kotara. 

 
HRVOJE ZATEZALO 
- Održavat će se čistoća groblja i odmorišta te skupljanje i odvoz lišća iz parka. 
- Radit će se na povezivanju grmlja i drveća po parkovima te zaštiti čempresa na groblju. 
- U Supilovoj ulici postavit će se kante za otpatke. 
- Pripremit će se prostor za postavljanje božićnog drvca na placu kao i sve druge aktivnosti 

vezane uz advent. 
- Naručene su još 3 lipe i čim dođu bit će posađene. 
- Izvedena je sadnja živice u malom parki te na prostoru kod INE, preostaje još zasadit 

površinu kod autobusnog kolodvora. 
- U petak dolazi novo vozilo. 
- Naručeno je 18 stupova na koje će se postaviti natpisi ulica. 
- U srijedu se dežura u CIP-u. 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Održan je „okrugli stol“ kojeg je, u ime Grada Delnica, pozdravila gospođa Nada Glad. 
- Provodit će se pojačane aktivnosti vezane uz sređivanje arhive. 
- Zatvorit će se financijska konstrukcija za 140-tu obljetnicu. 
- Odradit će se radijske emisije, pričaonice i radionice. 

 
ĐULIO JUSUFI 
- Nastavlja se komunikacija s HABOR-om i Ministarstvom financija. 
- Danas se održava sastanak u GSC vezano za korištenje dvorana. 
- Provode se redovne aktivnost: obračun naknada odborima i MO Delnice, redovno 

knjiženje prihoda, izvještaji o uplati i rasporedu prihoda, knjiženje faktura, zatvaranje 
izvoda, preknjižavanje faktura, plaćanje dospjelih obveza, cesije… 

- Kolega Majnarić sudjeluje u radu Projektnog tima za Supilovu ulicu, surađuje s 
Agencijom za plaćanja vezano uz kontrolu završnog sloja asfalta, radi na projektu 
Škocijan – Risnjak, komunicira s PGŽ vezano za korištenje obnovljivih izvora energije, 
priprema potpisivanje ugovora prema gotovosti glavnog projekta o sufinanciranju s 
korisnicima, sudjeluje u projektu E – županija, te zaprima, obavlja pregled i priprema 
potrebno za potpisivanje ugovora o sufinanciranju energetske učinkovitosti obiteljskih 
kuća. 

 
Dovršeno u 8,50 sati. 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 

 

 


